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 ЖИТОМИРСЬКА  РАЙОННА РАДА 

 

П Р О Т О К О Л  № 4 

засідання постійної комісії 

з питань промисловості, будівництва, транспорту, 

зв’язку та житлово-комунального господарства 

 

від  21 листопада 2019 року                                                              м.Житомир 

16-30 год 

 

Всього членів комісій – 4. 

Присутні - 3:  Давидов А.В., Загладько В.М, Томілкіна В.П. 

 

Відсутні -1: Лихотворик А.П. 

У роботі комісії взяли участь: 

 

1. Оханський Юрій Миколайович – голова Житомирської 

райдержадміністрації 

2. Стах Василь Миколайович – заступник голови районної ради. 

3. Козарчук Микола Петрович – заступник голови райдержадміністрації. 

4. Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами виконавчого апарату 

районної ради. 

5. Янєв Фелікс Вікторович – начальник відділу житлово-комунального 

господарства та цивільного захисту населення райдержадміністрації. 

6. Працівники виконавчого апарату районної ради: начальник 

організаційного відділу Мірошниченко Юлія Олександрійвна; головний 

спеціаліст з питань діяльності постійних комісій, депутатів ради та 

інформаційного забезпечення організаційного відділу Сидоренко Оксана 

Володимирівна. 

 

СЛУХАЛИ:  Про початок роботи постійної комісії. 

        Відкрив засідання постійної комісії  голова комісії  Давидов А.В. 

Повідомив, що на засідання постійної комісії прибуло 3 із 4 членів комісії. 

Проінформував, що рішення комісії приймаються більшістю голосів від 

загального складу комісії, а тому є  кворум для ухвалення рішень на цьому 

засіданні комісії. 

 

ВИРІШИЛИ:  Розпочати засідання комісії. 

 

Результати голосування: 

«За» - 3 (Давидов А.В., Загладько В.М., Томілкіна В.П.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались»-0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 
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СЛУХАЛИ: Давидов А.В., голова постійної комісії, який повідомив про те, що 

відсутній секретарь постійної комісії Лихотворик А.П. та запропонував обрати 

тимчасовим секретарем засідання постійної комісії Томілкіну В.П. у зв’язку із 

відсутністю секретаря постійної комісії Лихотворика А.П. 

 

ВИРІШИЛИ:  Обрати тимчасовим секретарем засідання постійної комісії 

Томілкіну В.П. 

 

Результати голосування: 

«За» - 3 (Давидов А.В., Загладько В.М., Томілкіна В.П.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались»-0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

СЛУХАЛИ: Давидов А. В., голова постійної комісії, який ознайомив присутніх 

із проєктом порядку денного засідання постійної комісії: 

 

1. Про внесення змін до районної Програми утримання житлово-

комунального господарства та благоустрою населених пунктів Житомирського 

району на 2018 – 2020 роки. 

Інформує: Янєв Фелікс Вікторович – начальник відділу житлово-     

                  комунального господарства та цивільного захисту    

                  населення райдержадміністрації 

 

2. Про внесення змін до програми фінансування робіт з будівництва, 

реконструкції, ремонту та утримання комунальних, загального користування 

місцевого та державного значення автомобільних доріг  у Житомирському 

районі на 2016-2020 роки. 

Інформує: Янєв Фелікс Вікторович – начальник відділу житлово- 

                  комунального господарства та цивільного захисту населення 

райдержадміністрації 

 

3. Про стан готовності об’єктів комунальної власності та житлово -

комунального господарства до роботи в осінньо-зимовий період. 

Інформує: Янєв Фелікс Вікторович – начальник відділу житлово-   

                   комунального господарства та цивільного захисту    

                   населення райдержадміністрації 

4. Про хід виконання Програми фінансування робіт з будівництва, 

реконструкції, ремонту та утримання комунальних, загального користування 

місцевого та державного значення автомобільних доріг у Житомирському районі 

на 2016-2020 роки. 
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Інформує: Янєв Фелікс Вікторович – начальник відділу житлово-

комунального господарства та цивільного захисту населення 

райдержадміністрації 

 

5. Про хід виконання районної Програми створення і використання 

матеріальних резервів для запобігання, ліквідації надзвичайних ситуацій 

техногенного і природного характеру та їх наслідків в Житомирському районі на 

2015-2019 роки. 

Інформує: Янєв Фелікс Вікторович – начальник відділу житлово-  

                  комунального господарства та цивільного захисту    

                  населення райдержадміністрації 

 

6. Про план  роботи районної ради  на перше півріччя 2020 року. 

       Інформує: Давидов Анатолій Володимирович - голова постійної   

                         комісії 

 

7. Різне. 

 

ВИРІШИЛИ:  Взяти запропонований порядок денний за основу 

 

Результати голосування: 

«За» - 3 (Давидов А.В., Загладько В.М., Томілкіна В.П.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались»-0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

 

СЛУХАЛИ: Про доповнення до порядку денного засідання 

 Інформує: Давидов Анатолій Володимирович – голова постійної комісії. 

Зазначив, що до комісії надійшло звернення про включення до розгляду на 

комісії додаткового питання «Про депутатське звернення Лихотворика А.П. 

щодо вирішення питання додаткового рейсу автобусу до села Вертокиївка. 

 

Інформує: Давидов Анатолій Володимирович – голова постійної комісії. 

 

ВИРІШИЛИ: Включити це питання до порядку денного засідання 

Результати голосування: 

«За» - 3 (Давидов А.В., Загладько В.М., Томілкіна В.П.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались»-0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

СЛУХАЛИ: Про порядок денний засідання комісії. 
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ВИРІШИЛИ: Затвердити наступний порядок денний засідання комісії в цілому 

з урахуванням змін та доповнень: 

 

 

1. Про внесення змін до районної Програми утримання житлово-

комунального господарства та благоустрою населених пунктів Житомирського 

району на 2018 – 2020 роки. 

Інформує: Янєв Фелікс Вікторович – начальник відділу житлово-     

                  комунального господарства та цивільного захисту    

                  населення райдержадміністрації 

 

2. Про внесення змін до програми фінансування робіт з будівництва, 

реконструкції, ремонту та утримання комунальних, загального користування 

місцевого та державного значення автомобільних доріг  у Житомирському 

районі на 2016-2020 роки. 

Інформує: Янєв Фелікс Вікторович – начальник відділу житлово- 

                  комунального господарства та цивільного захисту населення 

райдержадміністрації 

 

3. Про стан готовності об’єктів комунальної власності та житлово -

комунального господарства до роботи в осінньо-зимовий період. 

Інформує: Янєв Фелікс Вікторович – начальник відділу житлово-   

                   комунального господарства та цивільного захисту    

                   населення райдержадміністрації 

 

4. Про хід виконання Програми фінансування робіт з будівництва, 

реконструкції, ремонту та утримання комунальних, загального користування 

місцевого та державного значення автомобільних доріг у Житомирському районі 

на 2016-2020 роки. 

Інформує: Янєв Фелікс Вікторович – начальник відділу житлово-

комунального господарства та цивільного захисту населення 

райдержадміністрації 

 

5. Про хід виконання районної Програми створення і використання 

матеріальних резервів для запобігання, ліквідації надзвичайних ситуацій 

техногенного і природного характеру та їх наслідків в Житомирському районі на 

2015-2019 роки. 

Інформує: Янєв Фелікс Вікторович – начальник відділу житлово-  

                  комунального господарства та цивільного захисту    

                  населення райдержадміністрації 
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6. Про план  роботи районної ради  на перше півріччя 2020 року. 

 Інформує: Давидов Анатолій Володимирович - голова постійної   

                           комісії 

 

7. Про депутатське звернення Лихотворика А.П. щодо вирішення питання 

додаткового рейсу автобусу до села Вертокиївка. 

 

Інформує: Давидов Анатолій Володимирович - голова постійної   

                          комісії 

 

8. Різне. 

 

Результати голосування: 

«За» - 3 (Давидов А.В., Загладько В.М., Томілкіна В.П.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались»-0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

СЛУХАЛИ: Про регламент роботи засідання комісії: 

                      Інформує: Давидов Анатолій Володимирович – голова постійної            

                                       комісії 

                      

ВИРІШИЛИ: Затвердити наступний регламент роботи  комісії: з усіх питань 

порядку денного надати доповідачам до 15 хвилин кожному; для виступів, 

пропозицій -  до 5 хвили;  зауважень, внесення поправок – до 3-х хвилин. 

 

Результати голосування: 

«За» - 3 (Давидов А.В., Загладько В.М., Томілкіна В.П.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались»-0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

1. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до районної Програми утримання житлово-

комунального господарства та благоустрою населених пунктів Житомирського 

району на 2018 – 2020 роки. 

Інформує: Янєв Фелікс Вікторович – начальник відділу житлово-  

                  комунального господарства та цивільного захисту    

                  населення райдержадміністрації 

 

 

ВИСТУПИЛИ: Подорожна Т.Л. внесла пропозицію збільшити плановий 

показник програми з 5 000 000 грн до 5 000 386, 1 грн відповідно до суми, 

використаних коштів в рамках цієї програми на 2018-2020 роки.  
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Янєв Ф.В., начальник відділу житлово-комунального господарства та цивільного 

захисту населення, запропонував збільшити плановий показник з 5 млн до 7 млн 

гривень. 

 

ВИРІШИЛИ: Погодити цей проєкт рішення та рекомендувати районній раді 

внести зміни до районної Програми утримання житлово-комунального 

господарства та благоустрою населених пунктів Житомирського району на 2018 

– 2020 роки із врахуванням доповнення Янєва Ф.В. 

 

Результати голосування: 

«За» - 3 (Давидов А.В., Загладько В.М., Томілкіна В.П.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались»-0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

2. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до програми фінансування робіт з 

будівництва, реконструкції, ремонту та утримання комунальних, загального 

користування місцевого та державного значення автомобільних доріг  у 

Житомирському районі на 2016-2020 роки. 

Інформує: Янєв Фелікс Вікторович – начальник відділу житлово-  

                  комунального господарства та цивільного захисту    

                  населення райдержадміністрації 

 

ВИСТУПИЛИ: Давидов А.В., голова постійної комісії, запропонував відділу 

житлово-комунального господарства та цивільного захисту населення надіслати 

листи до селищної, сільських рад з пропозицією завчасно звертатися до 

райдержадміністрації про виділення коштів на ремонт комунальних доріг з 

метою формування бази потреб.  

ВИРІШИЛИ:  

1) Погодити цей проєкт рішення та рекомендувати районній раді внести 

зміни до програми фінансування робіт з будівництва, реконструкції, ремонту та 

утримання комунальних, загального користування місцевого та державного 

значення автомобільних доріг  у Житомирському районі на 2016-2020 роки. 

2) Рекомендувати відділу житлово-комунального господарства та 

цивільного захисту населення надіслати листи до селищної, сільських рад з 

пропозицією завчасно звертатися до райдержадміністрації про виділення коштів 

на ремонт комунальних доріг. 

Результати голосування: 

«За» - 3 (Давидов А.В., Загладько В.М., Томілкіна В.П.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались»-0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 
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3. СЛУХАЛИ:  Про стан готовності об’єктів комунальної власності та житлово -

комунального господарства до роботи в осінньо-зимовий період. 

Інформує: Янєв Фелікс Вікторович – начальник відділу житлово-  

                 комунального господарства та цивільного захисту    

                  населення райдержадміністрації – текст інформації додається до  

                 протоколу. 

 

ВИРІШИЛИ: Інформацію про стан готовності об’єктів комунальної власності 

та житлово -комунального господарства до роботи в осінньо-зимовий період 

взяти до відома. 

Результати голосування: 

«За» - 3 (Давидов А.В., Загладько В.М., Томілкіна В.П.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались»-0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

4. СЛУХАЛИ:  Про хід виконання Програми фінансування робіт з будівництва, 

реконструкції, ремонту та утримання комунальних, загального користування 

місцевого та державного значення автомобільних доріг у Житомирському районі 

на 2016-2020 роки. 

 

Інформує: Янєв Фелікс Вікторович – начальник відділу житлово-  

                      комунального господарства та цивільного захисту    

                       населення райдержадміністрації – текст інформації додається до  

                      протоколу. 

 

 

ВИРІШИЛИ: Інформацію про хід виконання Програми фінансування робіт з 

будівництва, реконструкції, ремонту та утримання комунальних, загального 

користування місцевого та державного значення автомобільних доріг у 

Житомирському районі на 2016-2020 роки взяти до відома. 

 

Результати голосування: 

«За» - 3 (Давидов А.В., Загладько В.М., Томілкіна В.П.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались»-0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

5. СЛУХАЛИ: Про хід виконання районної Програми створення і використання 

матеріальних резервів для запобігання, ліквідації надзвичайних ситуацій 

техногенного і природного характеру та їх наслідків в Житомирському районі на 

2015-2019 роки.   

 

Інформує: Янєв Фелікс Вікторович – начальник відділу житлово-  

                       комунального господарства та цивільного захисту    
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                       населення райдержадміністрації 

 

ВИРІШИЛИ: Інформацію про хід виконання районної Програми створення і 

використання матеріальних резервів для запобігання, ліквідації надзвичайних 

ситуацій техногенного і природного характеру та їх наслідків в Житомирському 

районі на 2015-2019 роки взяти до відома. 

 

Результати голосування: 

«За» - 3 (Давидов А.В., Загладько В.М., Томілкіна В.П.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались»-0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

6. СЛУХАЛИ: Про план  роботи районної ради  на перше півріччя 2020 року. 

       Інформує: Давидов Анатолій Володимирович - голова постійної   

                         комісії 

 

ВИРІШИЛИ: Погодити ці проєкти рішення і плану роботи та рекомендувати 

районній раді затвердити план  роботи районної ради  на перше півріччя 2020 

року. 

 

Результати голосування: 

«За» - 3 (Давидов А.В., Загладько В.М., Томілкіна В.П.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались»-0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

7. СЛУХАЛИ: Про депутатське звернення Лихотворика А.П. щодо вирішення 

питання додаткового рейсу автобусу до Вертокиївської загальноосвітньої школи 

I-III ступенів. 

Інформує: Давидов Анатолій Володимирович - голова постійної   

                         комісії 

Давидов А.В., пояснив, що порушене питання необхідно вирішити, оскільки у 

Вертокиївській загальноосвітній школі I-III ступенів з вересня місяця немає 

вчителя англійської мови, тому що ніхто не хоче їздити в село о 05:40 ранку   

 

ВИРІШИЛИ: Винести розгляд цього звернення на сесію районної ради у розділі 

«Різне» 

 

Засідання комісії головуючим оголошено закритим. 

 

Голова комісії                                                                      А. ДАВИДОВ 

 

Тимчасовий секретар  засідання В. ТОМІЛКІНА 

 

 


